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所  別 
Institute 

外語文教事業發展研究所碩士班（全英語授課） 

Graduate Institute of Foreign Language Education and Cultural Industries  

(English-taught) 
招生名額 

Quota 
4 名 

報考資格 
Qualification 
requirements 

教育部認可之國內外大學或獨立學院畢業，獲有學士學位（含應屆畢業生），或
具有同等學歷（力）規定資格者。 
Graduates from a university/college with a bachelor’s degree, or other equivalent 
educational levels, recognized by the Ministry of Education in Taiwan are qualified to 
apply (Applicable to Graduate class of 2018.) 

報名繳交書

面審查資料 
Required 

application 
documents 

1. 英文自傳一式三份。 
2. 英文研究計畫一式三份（含學習目標、方向、重點、主題、未來發展，以及完  

成學業所需的規劃、能力及相關條件等項目）。 
3. 大學歷年成績單正本一份(同等學力報考者，請附最高學力之歷年成績單一 

份)。 
4. 英語語檢證明。 
5. 其他有利於審查之資料各一份（如推薦函、證照、學程證書、獲獎證明、英語

檢定、國際活動表現、學術寫作/報告或已發表之學術報告或論文等）。 
1. Three copies of Curriculum Vitae in English. 
2. Three copies of Statement of Purpose in English (including short-term, mid-term 

and long-term goals, motivation for application, performance of study and work, 
study plans, possible thesis topic, future perspective & plans, etc.)  

3. Official Bachelor’s Degree transcript (For those applying with equivalent 
educational levels, an official transcript of the highest degree is required.) 

4. Proof of English proficiency. 
5. Optional documents (reference letters, licenses, certificates, awards, performance of 

international activities, essays/theses, or published research projects/papers, etc.) 
甄試方式 
及項目 

Selection 
process  

1. 書審（書面審查）;  2.口試 
1.  Document review;   2. Interview 

成績計算 
Standard of  
evaluation 

1. 書審（50％）：依書面審查資料分項計分。 
2. 口試（50％）：依專業知識、經驗應用、問題解決、臨場反應與表達能力等項

計分。 
1. Document review (50％): Based on application documents. 
2. Interview (50％): Based on professional knowledge, relevant academic or working 

experiences, problem solving skills, communication and performance during the 
interview.  

同分參酌順序 
Evaluation 

priority 

1. 口試 ； 2.書審 
1. Interview; 2. Document review 

電  話 
Tel. 

1. 研究所: 07-3426031 轉 5203 
2. 本校招生組分機 2131~2135 
1. Department Office Tel.: +886-7-3426031 ext. 5203; or  
2. Student Recruitment Office Tel.: +886-7-3426031 ext. 2131~2135 

網  址 
Official 
website 

http://c036.wzu.edu.tw 
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備  註 
Notes 

1. 依甄試成績擇優錄取，並得錄取備取生若干名。若甄試生報到不足額，所餘名
額併入碩士班考試入學招生名額。 

2. 以應屆畢業生身分報考之錄取生，應於註冊前繳驗符合報考身分資格之畢業證
書。若無法繳驗時，取消錄取資格，所餘名額併入碩士班考試入學招生名額。

3. 錄取學生最後一名如有兩人以上總成績分數相同時，依同分參酌順序依序評比
擇優錄取。若參酌至最後一項仍同分致須增額錄取者，由本會開會決定，並備
妥證明文件，於註冊後報教育部備查。 

4. 持國外學歷報考者，其學歷及學業成績須經本所審核通過始得報考。 
5. 若有相關問題請洽外語文教事業發展研究所，洽詢電話：07-3426031 轉 5203、

或本校招生組分機 2131~2135。 
6. 碩士班及碩士在職專班部分課程合併上課，以利實務經驗交流。 

 
1. Admission decision is based on the applicants’ document review and interview 

scores. If the allocated quotas for admission are not filled, the quotas will be given 
to the Master’s Entrance Exam. 

2. Fresh graduates that are admitted to the program should submit a copy of his/her 
diploma for verification.   

3. If more than 2 students receive the same minimum admission score, admission will
be based on the selection priority.  

4. International applicants should submit his/her transcripts and diploma to the
Graduate Institute of Foreign Language Education and Cultural Industries office for 
application approval.  

5. For more information please contact the Graduate Institute of Foreign Language
Education and Cultural Industries office at +886-7-3426031 ext. 5203 or Student
Recruitment Office Tel.: +886-7-3426031 ext. 2131~2135. 

6. To enhance the interaction and practical experience exchange among both M.A. and 
In-Service M.A. graduate students, some courses will be offered and scheduled at
the same time. 

 


